

Deutsch *(FOR ENGLISH SCROLL DOWN)*

HOTELINFORMATIONEN ZUM BERLIN CURLING CUP

13. bis 15. Januar 2023

Adresse der Eissporthalle PO9: Glockenturmstraße 14, 14053 Berlin. (Nähe Waldbühne).

Berlin erhebt eine Übernachtungssteuer (Citytax) für Touristen in Höhe von 5 % auf den Netto-Übernachtungspreis zzgl. 7 % MwSt.

In folgendem Hotel haben wir ein Hotelzimmer-Kontingent für Curler reserviert:

**Alecsa Hotel – bis 6. Dezember 2022 buchen,
bis 14 Tage vor Anreise kostenfrei stornierbar**

Alecsa Hotel am Olympiastadion Berlin, Glockenturmstraße 30, 14055 Berlin

Tel. 0049 (0)30 – 300 92 00, Fax. 0049 (0)30 – 305 20 83

info@alecsa-hotel.de; www.alecsa-hotel.de

Das Hotel liegt optimal zur Eishalle, hat aber eher Jugendherbergs-Charakter.

Die Eishalle ist zu Fuß in 6 Minuten zu erreichen. Die S-Bahn-Station "Pichelsberg" ist ebenfalls zu Fuß in wenigen Minuten zu erreichen.

Preise inkl. Frühstücksbuffet und inkl. Citytax:

EZ 64,50 € pro Zimmer / Nacht

DZ 88,50 € pro Zimmer / Nacht

Mehr-Bett-Zimmer sind möglich. Aufbettung pro Person und Nacht: 30,50 €.

Bei Buchung bitte das Stichwort "Berlin Curling Cup 2023" angeben.

Wichtig ist: Letzter Buchungstag über dieses Abrufkontingent ist der 6. Dezember 2022!

(Selbstverständlich kann auch danach in dem Hotel noch gebucht werden, wenn Zimmer verfügbar sind.) **Bis 14 Tage vor Anreise** können Buchungen kostenfrei storniert werden.

ENGLISH



HOTEL INFORMATION
BERLIN CURLING CUP 13 to 15 January 2023

If you would like to check the distance to the indoor ice rink, the address:
Eissporthalle PO9, Glockenturmstraße 14, 14053 Berlin.

Berlin will charge an extra city tax for tourists in the amount of 5 % of the accommodation cost before the 7 % VAT.

Pre-Reservation of a certain number of rooms for curlers at Alecsa Hotel – Please book by December 6, 2022, cancellation free of charge until 14 days before arrival

Alecsa Hotel am Olympiastadion Berlin, Glockenturmstraße 30, 14055 Berlin
Tel. 0049 (0)30 – 300 92 00, Fax. 0049 (0)30 – 305 20 83
info@alecsa-hotel.de; www.alecsa-hotel.de

The hotel is ideally situated to the indoor ice hall, but has more youth hostel character. The indoor ice rink is within 6 minutes walking distance. The S-Bahn station "Pichelsberg" can also be reached by foot in a few minutes.

Room rates incl. breakfast and incl. city tax:

Single 64,50 € per room/night
Double 88,50 € per room/night
Rooms with additional beds are available. Additional person per night: 30,50 €.

When booking please use the keyword "Berlin Curling Cup 2023".

Important:

Last booking day of this allotment is 6 December 2022! (Naturally, rooms can be booked after this date, if still available.)

Reservations can be cancelled free of charge up to 14 days prior to arrival.